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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan lehet, hogy az állami kórházellátó feleannyiért
vett közel 2500 lélegeztetőgépet, mint a külügy?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

A g7.hu portálon megjelent „Az állami kórházellátó feleannyiért vett közel 2500 lélegeztetőgépet,
mint a külügy” cikk a következőket tartalmazza:

„Azt már eddig is  lehetett  tudni,  hogy a Külgazdasági és Külügyminisztérium (KKM) alaposan
bevásárolt  lélegeztetőgépekből,  de  mint  a  G7-nek  küldött  válaszokból  kiderült,  az  Emberi
Erőforrások Minisztériuma alá tartozó Állami Egészségügyi Ellátó Központ (ÁEEK) is vett ilyen
berendezéseket,  egészen  pontosan  2481  darabot.  Csakhogy  míg  a  KKM átlagosan  19,8  millió
forintért vásárolta a berendezéseket, az ÁEEK 10,8 millióért.

Lapunk kikérte a KKM-től és az ÁEEK-tól a lélegeztetőgép-beszerzésekkel kapcsolatos fontosabb
adatokat. A válaszokból kiderült, hogy az utóbbi szervezet 26,7 milliárdot költött erre a célra, míg a
külügy a június végéig megérkezett 11 994 gépre 237,7 milliárdot adott ki. Utóbbi esetében azonban
ez biztosan nem a teljes összeg, mert Menczer Tamás, a KKM államtitkára elmondta, hogy összesen
több mint 16 ezer lélegeztetőgépet rendeltek, amelyek „értéke” (vélhetően az ára) a 300 milliárd
forintot is meghaladja.”

Kérdezem Önt:

Hogyan lehet, hogy az állami kórházellátó feleannyiért vett közel 2500 lélegeztetőgépet, mint
a külügy?

Budapest, 2020. július 24.
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